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PROTOKOL nr 60
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sicr w dniu 8 stycznia 2014 roku

c

c

o godzinie 1030 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja pla~u pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja- przyjecie sprawozdan),

5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok.
6. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.
7. Sprawy rozne.

8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad pkt. 4. Realizacja planu
pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja- przyjecie sprawozdan).

Nastepnie Przewodniczacy komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku
dotyczacego zmian porzadku obrad.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety

Pkt. 5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok.

Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok stanowi zalacznik nr 3 do Protokolu nr 59
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 12 grudnia 2013 roku.

Skarbnik Slawomir Koc zaprezentowal projekt budzetu miasta Marki na 2014 rok,
poinformowal m.in. 0; dochodach miasta na poziomie 86.886.769 zl; wydatkach w wysokosci
89.750.524 zl; deficycie budzetu w wysokosci 2.863.755 zl; planach emisji obligacji
komunalnych w wysokosci 5.500.000 zl.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Pawel Pniewski, Skarbnik Slawomir Koc,
Przewodniczacy Komisji, Pani Danuta Wozniak Naczelnik Wydzialu Gospodarki
Nieruchomosciami i Planowania Przestrzennego.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; wykupu grunt6w; srodkow finansowych na
rozbudowe sieci monitoringu miejskiego;

Pani Danuta Wozniak Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami i Planowania
Przestrzennego przekazala czlonkom komisji materialy w kt6rych jest zawarty projekt planu



dochod6w i wydatk6w na rok 2014 zgloszonych przez wydzial, oraz omowila kwestie
wykupu grunt6w. Materialy stanowia zalacznik nr 2.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Pietrucha, Pani Danuta Wozniak
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchornosciami i Planowania Przestrzennego; radny
Pawel Pniewski, Pani Anna Sekula Naczelnik Wydzialu Infrastruktury, Skarbnik Slawomir
Koc, radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska, Przewodniczacy komisji Michal
Jaroch.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. problem6w zwiazanych z regulacja zobowiazan
zwiazanych z wykupem grunt6w; przekazania informacji dotyczacych projektowanego
oswietlenia ulicznego; przekazania informacji dotyczacych rozbudowy sieci monitoringu w
miescie; odwodnienia ulicy Jana Pawla II w Markach i ulic przyleglych; budowa nawierzchni
ul. Radnej w Markach; koniecznosci przeprowadzenia remontu w swietlicy srodowiskowej
przy ul Sportowej w Markach; remontu dalszej czesci pornieszczen po Komisariacie Policji w
Urzedzie Miasta Marki.

C Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil 3 minutowa przerwe,

Po przerwie radni kontynuowali dyskusje dotyczaca budzetu na 2014 rok. Glos w dyskusji
zabierala m.in.; radna Elzbieta Brzozowska, kt6ra poruszyla kwestie malej karalnosci za
nielegalne wypuszczanie szamba i wyrzucanie smieci w miejscach nie dozwolonych oraz
przeklasyfikowanie rodzaju nieruchornosci ze wzgledow podatkowych. Glos zabieral rowniez
radny Pawel Pniewski.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zlozyl wnioski do projektu budzetu miasta Marki na
2014 rok:

Wniosek 1: Zdjecie 100 tys zl w dziale 600 rozdziale 60004 § 2310 Transport i Lacznosc 
Dotacje celowe przekazane gminie na zadania biezace realizowane na podstawie porozumien
(umow) miedzy jednostkami samorzadu terytorialnego.

c
Glosowanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 2: Zdjecie 8 tys zl w dziale 750 rozdziale 75022 § 4300 Administracja Publiczna 
Zakup uslug pozostalych.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 2
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 3: Zdjecie 13 tys zl w dziale 750 rozdziale 75023 § 4430 Administracja Publiczna 
Rozne oplaty i skladki,
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Glosowanie
za - 5
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch kontynuowal analize projektu budzetu miasta Marki
na 2014 rok.

Pkt. 6. Analiza pism skierowanych do KomisH Rewizyjnej.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, iz wplynely nowe pisma m.in.;

1. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 grudnia 2013 roku w
sprawie przekazania do rozpatrzenia zgodnie z wlasciwoscia skargi Pani Joanny Cieslak dot.
funkcjonowania swietlicy przy Szkole Podstawowej Nr 1 Markach oraz dzialalnosci
Dyrektora tejze placowki oswiatowej. Pismo stanowi zalacznik nr 3.

2. Pismo pani Malgorzaty Puzio - Miekus z dnia 2 grudnia 2013 roku w sprawie zajec
teatralnych prowadzonych w Mareckim Osrodku Kultury. Pismo stanowi zalacznik nr 4.

3. Pismo Pani Heleny Komorowskiej z dnia 19 grudnia 2013 roku bedace odpowiedzia na
pismo nr BRM.1510.5.2013 z dnia 4 grudnia 2013 roku. Pismo stanowi zalacznik nr 5.

Pkt 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz kolejne posiedzenie komisji odbedzie sie 12
stycznia 2014 roku 0 godzinie 1200

.

Pkt 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1320 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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